[bookmark: _GoBack]義 守 大 學       學 年 度 暑(寒) 修 課 程 選 課 報 名 表
Registration Form of Summer/Winter Courses at Academic Year ______, I-Shou University
 The First copy shall be kept by the Curriculum Section, and the Second copy shall be kept by the student.

	收據號碼：
Receipt No.

	系級Dept./Grade：             學號Student No.：              姓名Name：                 參加期別Course Term：    
連絡地址Mailing Address：                                           聯絡電話Phone Number：                     
報名日期Date of Registration：               就讀學校 Former School：               (本校學生免填for transfer students only)

	科目名稱
Course Title
	科目代碼
Course Code
	開課系級
Dept./Grade
	選/必
Elective/
Required
	學分數
Credit(s)
	任課教師
Instructor
	暑(寒)修原因
Reason for Registration
	原修習成績(轉學生補修轉入年級前之必修科目者免填)Original Score
(No need for transfer students to fill in when registering required courses of the transferred grade)
	應繳金額
Credit Fee

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	小計Subtotal：


注意事項：一、同 學 應 於 選 課 前 將 公 告 及 暑 期 開 班 授 課 辦 法 仔 細 閱 讀 ， 以 免 造 成 選 課 無 效。
 Notes：      Students shall read the announcement and the regulations for summer courses in advance to avoid invalid registration.
          二、選 課 確 定 後 不 得 以 任 何 理 由 要 求 轉 班 或 退 費。
              Students are not permitted to apply for class change or refund after the registration is completed.
          三、上 述 資 料 若 填 寫 不 實 ， 一經 查 出 ， 該 次 暑(寒) 修 視 為 無 效 ， 並 依 校 規 懲 處。
              The registration shall be deemed invalid if any false or misleading information filled in the registration form is detected,
              and such students shall be disciplined in accordance with the University’s regulations.
            系 主 任：                      課 務 組：                      出 納 組：                     
          Signature of Dept. Chair                Signature of Staff in Charge              Signature of Staff in Charge
                                                of Curriculum Section                    of Cashier Section
